2014 TAIPEI TECH INTERNATIONAL STUDENT [OCCUPATION] COMPETITION

THEME

This competition takes on an elemental perspective to architectural design and sustainability. The keyword of this year is "OCCUPATION". Occupation of public realm or private property, legally or illegally, unintentionally or on purpose, temporarily or permanently, is happening all over the world. Militarily, politically or spatially, evaluation and definition of "occupation" are open to participants' imaginations.

Participants are to revisit the ideas of occupation and produce creative proposals under consideration of sustainable issues. While the term "sustainable" is subjected to many dimensions: environmental, economic and social, participants are free to interpret in their own ways. The site chosen has to be real and its coordinate values have to be marked under the theme on submission boards. Spatial proposals with occupation statement and responsive design strategies are expected.

ORGANIZER

Department of Architecture, National Taipei University of Technology (Taipei Tech)

CO-ORGANIZERS

The Architecture Cultural & Educational Foundation of the National Taipei University of Technology Yuan Lih Construction Co., Ltd.

ELIGIBILITY

Open to international students (undergraduate or graduate, no PhD) in the fields of architecture and design related disciplines from an accredited architectural program. Graduates with certificate in and after 2012 are accepted. Teamed collaboration consisting of no more than 3 students in the above mentioned fields is permitted. Each participant, being part of a team or participating individually, could submit one project only. Projects submitted must be of participants' original works.

ENTRY FEE

Free

REGISTRATION

Registration deadline: November 10th, 2014 5:00 PM (Taipei Time, UTC+8)

Please download registration form (.doc) on the website: http://competition.ntutarch.com

Rename the file with the main contact person's English name (2014 TAIPEI TECH_Registration_XXX.doc) and email to wanyuliu@mail.ntut.edu.tw (E-mail subject: [Occupation] competition registration_XXX)

Upon completing registration, participant(s) will receive a confirmation letter (via email) with registration number, which will be necessary for submission boards. Please keep the PDF file for submission later.

SUBMISSION PROCEDURE

Submission deadline: November 15th, 2014 5:00 PM (Taipei Time, UTC+8)

This is a digital competition and no hardcopies are necessary.

STEP1. The project submission must contain the following files:

- 1. **Confirmation letter PDF**: registration confirmation letter sent from the organizer via email with registration number. For example: A51-confirmation.pdf
- 2. Two A1 boards in portrait format: Two A1 boards (594mm x 841mm) including theme, coordinate values of the site, project description and drawings, with registration number at the upper right corner (about 60pt). There should not be any names, marks or other form of identification. The resolution of the boards must be 300dpi, RGB mode and saved as PDF files. The files must be named after the registration number followed by the board number. For example: A51-board1.pdf and A51-board2.pdf.
- Project description text: a .DOC file containing the project description (600 words max). This file must be named after the registration number followed by the word "description". For example: A51-description.doc
- 4. Statement: Please download the statement form (2014 TAIPEI TECH_Statement.doc), fill it, attach related certification documents, scan and save as JPG file(s). The file(s) must be named after the registration number followed by the word "statement". For example: A51-statement.jpg (for teamed collaboration: A51-statement1.jpg / A51-statement2.jpg / A51-statement3.jpg)
- STEP2. All the files must be placed in a zipped file named after the registration number. For example: A51.zip or A51.rar. Size of the zipped is suggested to be less than 15MB, while size more than 25MB will not be accepted.
- **STEP3.** Participants must submit their proposals via email no later than submission deadline to the following e-mail: <u>wanyuliu@mail.ntut.edu.tw</u> with e-mail subject line named after the registration number. For example: [Occupation] competition submission_A51

NOTICE

- 1. Accepted languages of OCCUPATION competition are <u>both Chinese and English</u>, or <u>English</u>.
- Submitted works must be original. Plagiarism, intellectual infringement or any suspected violation of law will lead to immediate disqualification. National Taipei University of Technology (Taipei Tech) does not take any legal responsibility for contents submitted by participants.
- 3. Each entrant grants the National Taipei University of Technology (Taipei Tech) the right to use, distribute, publish, and release entrants' submission including images, texts, and translation, wholly or in part for paper reproduction and internet distribution without compensation.
- 4. The National Taipei University of Technology (Taipei Tech) reserves the right to alter competition requirements and rules at any times at its sole discretion.

AWARDS

- Gold Prize winner will be awarded \$60,000NTD and a certificate
- Silver Prize winner will be awarded \$30,000NTD and a certificate
- Bronze Prize winner will be awarded \$15,000NTD and a certificate
- Honorable Mention winners (five) will be awarded \$5,000NTD and a certificate

TAIPEI:TECH:V

2014 國立臺北科技大學建築系國際學生創意設計[OCCUPATION]競圖

競賽主題

今年競圖的關鍵字為"occupation"。佔領的現象,不論是公領域或私有物、合法的或非法的、無意的 或有目的性的、臨時性的或永久的,正在全球各地持續發生中。不限是軍事的、政治的、或空間的, occupation 的定義、審視和再定義,開放予參賽者自行詮釋和想像。

參賽者須在廣義的 sustainability 價值下(環境的、經濟的、社會的... 等面向),關注空間設計中有關 occupation 的議題,並提出具有創意及想像力的空間設計方案。基地可自行選訂,但必須為真實存在 的地點(請於圖版中題目下方標註經緯座標數值)。參賽者應針對基地的特性和涵構,提出具佔領宣言 及設計回應策略之具體空間設計方案。

主辦單位

國立臺北科技大學建築系 (Taipei Tech)

協辦單位

財團法人國立臺北科技大學建築文教基金會 元利建設企業股份有限公司

參賽資格

全球建築及設計相關系所的在學學生(大學部和碩士生·不含博士生)及 2012 年以後的畢業學生· 得以個人或組隊名義參加·組隊每組人數以三人為限·每人限參賽一件。作品需為原創性作品。

參賽費用

免費。

註冊方式

2014/11/10 台北時間下午五點 截止註冊 (以郵件送出時間為準,逾時不予受理)。

請至競圖網站 http://competition.ntutarch.com 下載並填具註冊表(.doc 格式)

以主連絡人英文姓名(=XXX)將檔案重新命名後(2014 TAIPEI TECH_Registration_XXX.doc)

以電子郵件寄送至 wanyuliu@mail.ntut.edu.tw

(信件主旨:[Occupation] competition registration_XXX)

本單位將以電子郵件寄送確認函(PDF 檔,內含註冊編號)予參賽者。

交件流程

2014/11/15 台北時間下午五點 截止收件(以郵件送出時間為準,逾時不予受理)。 本競圖為數位交件,不需實體輸出寄送。

STEP1. 交件內容須包含以下檔案:

1) 註冊確認函:註冊完成後由本單位以電子郵件寄送之內含註冊編號之 PDF 確認函。例如: A51-confirmation.pdf

- 2) 兩張 A1 直式圖版:內含作品主題、基地經緯座標數值、設計說明與相關圖面,直式 A1 尺寸(594 X 841mm)。圖版上不允許出現參賽者的名字或其他識別資料,圖版右上角請 標記參賽者的註冊編號(字級 60 pt)。圖版須為 PDF 檔案格式 (圖檔解析度 300dpi / RGB 模式)。檔案名稱以註冊碼命名,例如:A51-board1.pdf 及 A51-board2.pdf
- 3) 作品說明文字檔:字數六百字以內,儲存為.doc格式。檔案名稱以註冊碼命名,例如: A51-description.doc
- 4) 聲明書:至本競圖網站下載參賽資格及版權聲明書(2014 TAIPEI TECH_Statement.doc)· 填寫後掃瞄成 JPG 檔。檔案名稱以註冊碼命名·例如:A51-statement.jpg(組隊者: A51-statement1.jpg/A51-statement2.jpg/A51-statement3.jpg)
- STEP2. 所有檔案必須置入同一個 ZIP 壓縮檔,檔案名稱以註冊碼命名,例如: A51.zip。ZIP 壓縮檔 的大小建議不超過 15MB。超過 25MB 者不予受理。
- STEP3. 參賽者必須在交件時間前(以郵件送出時間為準)將檔案寄送至 <u>wanyuliu@mail.ntut.edu.tw</u> 交件 e-mail 信件主旨以註冊碼命名·例如: [Occupation] competition submission_A51

注意事項和版權聲明

- 1. 本次設計競圖使用文字採中英文並列,或英文。
- 比賽作品必須為原創作品。作品中及圖版內容不得包含任何抄襲、模仿、剽竊或未經授權之他人 作品或圖片,參賽作品若被發現有侵權成份將取消參賽資格,並負相關法律及賠償之責任。
- 3. 主辦單位有權將參賽作品以任何形式公開展示或出版,毋需繳交任何費用予參賽者。
- 4. 主辦單位保留調整更動競賽規範及時間之權利。

作品評選

公開評選。以兩階段方式進行,初選階段挑選 30~50 件作品進入決選。 初選於 2014/11/22 舉行,決選於 2014/11/29 舉行。評審名單另行公布。

作品展出

入圍作品將於國立臺北科技大學設計館展出。展出日期為 2014/11/29~12/05。

獎勵辦法

金獎(一名):新台幣 60,000 元 + 獎狀一紙 銀獎(一名):新台幣 30,000 元 + 獎狀一紙 銅獎(一名):新台幣 15,000 元 + 獎狀一紙 佳作(五名):新台幣 5,000 元 + 獎狀各一紙

註: 若無適當優良作品時得予從缺,獎金將按財政部規定扣稅,每位學生得獎作品以一件為限。

聯絡方式

E-mail:<u>wanyuliu@mail.ntut.edu.tw</u>(信件主旨:[Occupation] competition Q&A) 臺北科技大學競圖網站:<u>http://competition.ntutarch.com/</u> Facebook 活動頁:https://www.facebook.com/NTUTARCH